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NSA si díky spolupráci s Vysokou školou ekonomickou vychová odborníky na 
dotační problematiku 
 
Národní sportovní agentura reaguje na nedostatek odborníků věnující se dotační 
problematice na pracovním trhu podepsáním Memoranda o spolupráci 
s Národohospodářskou fakultou Vysoké školy ekonomické v Praze, díky kterému se studenti 
magisterského a doktorského programu budou moci v rámci stáží seznámit s prací ve státním 
sektoru a zároveň mohou pomoci s administrací důležitých dotačních titulů. 
 
„Dotačních expertů je na pracovním trhu velmi málo a státní úřady o ně musí soupeřit. Rozhodli 
jsme se na celou situaci reagovat a podepsali jsme memorandum s Národohospodářskou 
fakultou VŠE, která je známá výchovou kvalitních odborníků, jenž působí ve státní sféře od České 
národní banky po různá ministerstva. Studenti díky stáži získají při studiu cenné zkušenosti a 
budou moci po úspěšném ukončení působit v Národní sportovní agentuře, čímž získáme mladé 
perspektivní odborníky s ekonomickým vzděláním,“ uvedl hlavní přínosy spolupráce předseda 
Národní sportovní agentury Filip Neusser. 
 
„Spolupráce je připravena. Domluva na spolupráci je se studenty pátého ročníku (druhého 
ročníku magisterského studia) a také studenty doktorandského studia na odbornější práci. 
Čekáme už jen na formální potvrzení z Ministerstva financí a v ten okamžik může spolupráce 
začít,“ uvedla místopředsedkyně pro sport Markéta Kabourková, podle které je stáž jednou 
z možností, jak v budoucnu pracovat v Národní sportovní agentuře na plný úvazek.   
 
Národní sportovní agentura v roce 2021 vypsala dvacet neinvestičních a sedm investičních 
dotačních titulů z nichž většina navazujících Výzev z minulých let byla vyhodnocena v kratším 
čase než v minulosti. V současné době vyhodnocuje ročně více než 12 000 dotačních žádostí. 
 
 


